

彭裕華獎學金

Pang Yu Wa Scholarship

I. 規章 Regulations

1. 目的 Purpose

鼓勵成績優異及具良好品德的學生。

To provide scholarships to students with outstanding academic performance and good conduct.

2. 名稱 Name

獎學金定名為「彭裕華獎學金」。

The Scholarship shall be known as the “Pang Yu Wa Scholarship”.

3. 捐款額 Donation Amount

HK\$10,000.-

4. 申請資格 Eligibility

獲頒獎學金的學生須就讀於大學教育資助委員會資助課程的全日制本科及本地學生，並符合以下條件：

The scholarships shall be granted to full-time UGC-funded local undergraduate students who have met the following criteria:

(i) 就讀於管理科學系的本科生；

Undergraduate students studying at **Department of Management Sciences**;

(ii) 上學年 / 期的學業成績累計積點達 3 或以上（等同乙）；

have achieved a CGPA of 3 (equivalent to B) or above in the last semester/term of study;

(iii) 具良好品行；及

possess good conduct; and

(iv) 有經濟需要和沒有同時獲頒其他獎學金者優先。

priority will be given to those with financial need and do not receive other scholarships concurrently.

彭裕華獎學金

Pang Yu Wa Scholarship

I. 規章 Regulations

5. 金額及名額 Value and Number of Awards

每名得獎學生可獲獎學金港幣 10,000 元，得獎人數為 1 名（2022/23 年）。如未能在該年度完全分發，餘額將於下年度發放。

One scholarship, at HK\$10,000, will be granted in 2022/23. In case the scholarship cannot be fully distributed during the year, the remaining sum will be carried forward for allocation in the subsequent year.